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مدیرکل حفاظت محیط زیست استان تهران: 

قبل از خشکی هامون و ارومیه 
مسئولیت های اجتماعی خشکیدند

ایلنا| »قبل از اینکه هامون و دریاچه ارومیه 
خشک شوند این مســئولیت های اجتماعی 

بودند که خشک شدند.« 
کیومــرث کلانتــری، مدیــرکل حفاظت 
محیط زیست استان تهران با بیان این موضوع 
گفت: »هیــچ کاری را بــدون حمایت مردم 
نمی توان انجام داد و نسل آینده ما باید نسلی 
مسئولیت پذیر و مطالبه گر باشد. خوشبختانه 
حساسیت مردم در حوزه محیط زیست روز به 
روز بیشتر می شود و اولین قدم در برنامه های 
مشــارکتی با مردم این است که ما باید حرف 
مردم را بخوبی بشــنویم و توصیه های آنها را 

تجزیه و تحلیل کنیم.«
او ادامــه داد: »در طول تاریخ، بســیاری از 
سازمان ها متولد شده اند، به بلوغ رسیده اند و 
با افول و نابودی دســت به گریبان شده اند اما 
در این میان موضوع محیط زیســت یک اصل 

ماندگار بوده و بقای آن همیشگی است.« 
کلانتری با اشاره به این که کشور ما کشوری 
درحال توسعه اســت و به طور متوسط سالانه 
یک میلیون نفر به جمعیت آن اضافه می شود، 
گفت: »جمعیت و آب دو چالش بزرگ کشور 
در حوزه محیط زیســت خواهد بود زیرا منابع 
ما محــدود و جمعیت درحال فزونی اســت 
بنابراین باید الگوی مصرف و مدیریت بر منابع 
تغییر کند تا بتوانیم با دنیــا همگام بوده و به 

توسعه اصولی و متوازن دست یابیم.« 
مدیرکل حفاظت محیط زیســت اســتان 
تهران با اشــاره به این که فشــار توســعه بر 
محیط زیست زیاد و توسعه هم اجتناب ناپذیر 
اســت، ادامه داد: »اجرای برنامه و طرح های 
آمایشــی در کشــور مهم بوده و ما نباید در 
جاهایی که پتانســیل داریم کار را رها کنیم 
و برعکس در جایی که توان محیط زیســتی 
 و اکولوژیکی وجــود ندارد منابــع را بیهوده 

هدر دهیم.«
او بــا بیــان این کــه ســازمان حفاظــت 
محیط زیســت در بخش هــای مختلــف آن 
درحال حاضــر از حداقل ها حفاظت می کند، 
گفت: »جمعیت انبوه تهران نیازمند توســعه 
اســت چرا که عــدم دســتیابی به توســعه 
متناســب منجر به فقر و بیکاری خواهد بود 
اما نگاه ما به هرگونه توســعه، توسعه همراه با 

محیط زیست است.« 

بر اساس رتبه بندی عملکرد مقاله های علمی

 ۶ دانشگاه ایرانی در بین
 ۸۰۰ موسسه برتر جهان قرار گرفتند

ایلنا|  براســاس اعلام نظــام رتبه بندی 
پژوهشــگاه علوم و فناوری اطلاعــات ایران، 
۶ دانشــگاه ایرانی در بین ۸۰۰ موسسه برتر 
دنیا طبق رتبه بندی عملکرد مقاله های علمی 

دانشگاه های جهان قرار گرفتند.
بر پایه گــزارش  ســال ۲۰۱۷ »رتبه بندی 
عملکــرد مقاله هــای علمی دانشــگاه های 
جهان« یا »رتبه بندی دانشگاه ملی تایوان«، 
۶موسســه ایرانی توانســته اند در فهرســت 
۸۰۰ موسســه برتر جهان قرار گیرند. در این 
رده بندی، دانشگاه های تهران، علوم پزشکی 
تهران، صنعتی امیرکبیــر، صنعتی اصفهان، 
صنعتی شــریف، و تربیت مــدرس در میان 
۸۰۰ موسســه برتر جهان هستند. همچنین 
دانشــگاه های علم و صنعت و شــیراز نیز در 
رتبه بندی نرمال شــده بر پایه اعضای هیأت 
علمــی در میــان ۸۰۰ موسســه برتر جای 

گرفته اند.
گرایش ایــن نظــام رتبه بندی، پژوهشــی 
است و دانشــگاه های بزرگ تر شانس بیشتری 
 برای حضور در فهرســت نهایی ۸۰۰موسســه

 برتر دارند.
»دانشگاه ملی تایوان« برای انتشار فهرست 
نهایی ۸۰۰ موسسه برتر جهان از سه شاخص 
)بهره وری پژوهشــی، تأثیر پژوهشی، و تعالی 
پژوهشی( و هشت سنجه )شــمار مقاله های 
۱۱ ســال پیــش، شــمار مقاله های ســال 
پیش، شــمار اســتنادهای ۱۱ ســال پیش، 
شمار اســتنادهای دو ســال پیش، میانگین 
اســتنادهای ۱۱ سال پیش، شــاخص »اچ« 
دو ســال پیش، شــمار مقاله های پراســتناد 
۱۰ سال پیش، و شمار مقاله ها در نشریه های 
 بــا ضریــب تأثیــر بــالا در دو ســال پیش(

 بهره می گیرد.
بر پایه گزارش  ســال ۲۰۱۷ نظام رتبه بندی 
دانشــگاه ملی تایوان، دانشــگاه هاروارد دارای 
بیشترین امتیاز و پیشــگام موسسه های جهان 
است. دانشگاه  آکســفورد، تورنتو، استانفورد، 
جان هاپکینــز، برکلی کالیفرنیا، میشــیگان، 
 ،MIT انســتیتو فناوری ماساچوســت یــا
ســیاتل واشــنگتن و لس آنجلس کالیفرنیا 
ازجمله ۹ موسســه دیگری هســتند که در 

جایگاه های بعدی ایستاده اند.

خبر

فهرست امن ترین شهرهای جهان منتشر شد

 توکیو، سنگاپور و اوساکا
3 رتبه نخست امن ترین شهرها

ایسنا| فهرست امن ترین شــهرهای جهان 
منتشر شد. به گزارش مجله اکونومیست براساس 
شاخص  شهرهای امن فهرستی از شهرهای امن 
جهان را منتشر کرده که چهار شهر شرق آسیایی 
و سه شهر اروپایی جزو ۱۰رتبه برتر قرار گرفته اند 
و سه شهر توکیو، ســنگاپور و اوساکا در سه رتبه 

نخست جای گرفته اند.
همچنین هفت شهر تورنتو، ملبورن، آمستردام، 
ســیدنی، اســتکهلم، هنگ کنــگ و زوریخ در 

رتبه های بعدی قرار گرفته اند.
علاوه بر این در این فهرســت تنها ســه شهر 
آمریکا- سان فرانسیسکو، لس آنجس و شیکاگو 

در ۲۰رتبه نخست جای گرفته اند.
این مطالعه کــه روی ۶۰ کلانشــهر اصلی و 
براســاس ۴۹ فاکتور ازجمله خدمــات درمانی، 
زیر ساخت ، تهدیدات سایبری و امنیت شخصی 
بدســت آمده نشــان دهنده اختلاف بین جهان 
درحال توسعه سریع شهری و جهان توسعه یافته 

راکد است.
همچنیــن در رتبه های پایین این فهرســت 
شهرهای هوشــی مین، داکا، جاکارتا، یانگون و 
کراچی قرار گرفته که آلودگی و بالابودن جمعیت 

از مشکلات عمده آنها به حساب می آید.

رئیس سازمان بهزیستی هشدار داد

 اختلالات روانی 
در کمین زنان تهرانی

باشگاه خبرنگاران| رئیس سازمان بهزیستی 
کشور با تشریح آماری، اختلالات روانی در زنان را 

بیشتر از مردان در کلانشهر تهران دانست.
انوشیروان محسنی بندپی درباره عوامل موثر در 
اختلالات روانشناختی با بیان این موضوع گفت: 
»فقر، جنسیت، سن و تحصیل از عوامل موثر در 

این اختلالات هستند.« 
او با بیــان این که زنان بیشــتر از مــردان در 
معرض شیوع اختلالات روانی هستند، ادامه داد: 
»براساس بررسی های به عمل آمده 3۷.۹ درصد 
زنان و ۲۷.۶ درصد مــردان در تهران در معرض 

اختلالات روانی قرار می گیرند.« 
رئیس ســازمان بهزیســتی کشــور سلامت 
اجتماعی را اولویت کشور دانست: »یکی از وظایف 

حاکمیت ها ایجاد رفاه، آرامش و آسایش است.« 
بندپی گفت: »بهزیستی با سلامت اجتماعی 
می تواند مفهوم پیدا کند و انســجام اجتماعی، 
مشارکت اجتماعی و پذیرش اجتماعی مولفه هایی 
هستند که در بهزیســتی اجتماعی یا سلامت 

اجتماعی باید به آن بپردازیم.« 
او حمایت های همه جانبه، پیگیری ســلامتی 
جسمی و گسترش مراکز ویژه کودکان و نوجوانان 
را از اولویــت و راهبردهای بهزیســتی در حوزه 
ســلامت اجتماعی کودکان و نوجوانان دانست: 
»نقش مادران در کودکان بســیار اثربخش است 
چرا که با نبود پدر، نقــش محوری مادر می تواند 

همپوشانی داشته باشد.« 

شهردار تهران در نخستین نشست خبری اش و در پاسخ به سؤال»شهروند« درباره میزان باقیمانده اموال شهرداری: 

آینده تهران را فروخته اند
  حتي تا چند ماه آینده هم ساخت وسازهایي در تهران مي شود که عوارضي بابت آن به شهرداري پرداخت نمي شود، چون قبلا پرداخت شده است

  هنوز نمی دانم واقعا ممنوع التصویر شده ام یا نه                از اول فروردین امسال تا زمانی که شهردار شدم، حدود 6هزار نفر از پرسنل شهرداری رسمی شده اند

نیره خادمی| نشست پشــت انبوه میکروفن ها و از 
آن پایین فقط نیمي از صورتش پیدا بود. دیروز ســالن 
ایران زمین شوراي شهر تهران شــلوغ تر از همیشه بود؛ 
بیشــتر از ۲۰۰ خبرنگار حوزه شــهري بعد از سال ها به 
نشست خبري شــهردار تهران آمده بودند تا از شهردار 
جدید تهــران انبوه سوالاتشــان را بپرســند و خلاف 
نشســت های خبری دوره گذشته شــهرداری، دست 
پر به رسانه هایشــان برگردند. حــالا 5۰ روز از انتخاب 
محمدعلي نجفي به  عنوان پنجاه و هشــتمین شهردار 
تهران گذشــته اســت و او دیروز را برای پاسخ دادن به 
سوالاتی انتخاب کرد که بعد از رفتن محمدباقر قالیباف 
از شــهرداری تهران، درباره عملکرد ۱۲ســاله او مطرح 
است. شهردار جدید تهران دیروز حرف های زیادی برای 
گفتن داشــت؛ از موضوع ممنوع التصویري اش در رسانه 
ملي که به گفته خودش هنوز رسمی به او اعلام نشده تا 
موضوعات مختلف مالی و اســتخدامی شهرداری که در 
ماه های گذشته ســروصدای زیادی به راه انداخته است. 
نجفي حالا در تفســیر خود از وضعیت دارایي هاي شهر 
تهران به جاي »شهرفروشــي« از واژه »آینده فروشي« 
استفاده مي کند و این یعني شهرداري تا سال هاي آینده 
در برابر ساخت و سازهایي قرار دارد که عوارض آنها از سوي 
مدیریت قبلي دریافت و هزینه شــده است. محمدعلي 
نجفي دیروز در پاسخ به ســوال »شهروند« درباره اینکه 
چه میزان از دارایي هاي شــهر تهران فروخته شده و چه 
میزان از آن باقي مانده اســت، به املاك فروخته شده اي 
اشاره کرد که درست نبوده است: »متاسفانه حجم زیادي 
از املاك شهرداري تهران به اشتباه فروخته شده است؛ 
اما هنوز نمي شود عدد و رقمي براي آن اعلام کرد. حتي 
مواردي فروخته شــده اســت که در طرح فضاي سبز و 
سایر طرح هاي شهري بوده است و همین حالا مدعیاني 
از سوي ســایر نهادها و شخصیت هاي حقیقي داریم که 
معتقدند شهرداري سر آنها کلاه گذاشته است. شهرداري 
معاملاتي را انجام داده که براي آنها شــرایط قید شده در 
قرارداد فروش در آن رعایت نشــده اســت و حالا طرف 
دیگر معاملات مدعي شــهرداري هستند.« او از بخشي 
از دارایي هاي فروخته شــده تهران حــرف زد که به  طور 
فیزیکي نبوده اند و در قالب تراکم به شــکل هولوگرام و 
اشکال دیگر واگذار شده اما هنوز به ساخت وساز تبدیل 
نشده اســت: »در این 5۰ روز نتوانســته ایم آمار املاك 
فروخته شــده را احصا کنیم. البته کمیتــه اي در کنار 
سازمان املاك شهرداري تشکیل شده است تا میزاني از 
تراکم هایي که پیشاپیش فروخته شده است را به دست 
بیاورد. به کار بردن تعبیر آینده فروشــي بــراي این کار 
طبعا درست اســت. بنابراین حتي تا چند ماه آینده هم 
ساخت و سازهایي در تهران مي شود که عوارضي بابت آن 
به شهرداري پرداخته نمي شود چون قبلا پرداخت شده 
است. مدیریت قبلي شهرداري هم این پول ها را درست یا 

غلط هزینه کرده است.«
شهردار تهران در پاسخ به ســوال دیگر »شهروند« از 
اعتراضات مردمی محله پاسداران »براي تغییر کاربری 
فضای ســبز ۴  هزار متری« به  عنوان یکي از مشکلاتي 
که از فروش املاك به وجود آمــده، نام برد: »در موضوع 
خیابان پاسداران که این  روزها مردم به آن اعتراض دارند، 
باید بگویم که این زمین بوستان نبوده و پس از بررسی ها 
مشخص شــد که شــهرداری زمین و تراکم روی زمین 
را به پیمانکار واگذار کرده و حتي مبلغي هم در کنار آن 
پرداخت کرده اســت؛ حالا ما چه کاری می توانیم انجام 
دهیم؟ مطمئن هســتیم اگر شکایتی هم صورت گیرد، 
دیوان عدالت هم به نفع پیمانکار رأي مــي دهد؛ اما در 
مواردي هم سایر نهادهاي دیگري بوده اند که املاکي را 
به اسم شهرداري و با هزینه شهرداري واگذار کرده اند که 

یکي دیگر از این مشکلات است.«
نجفي در پاســخ به ســوال دیگر »شــهروند« درباره 
زمانبندي برای تعیین تکلیف میزان دارایي هاي شــهر 
تهران به مصوبه شوراي شــهر تهران در مورد الزام براي 
گزارش ۱۰۰روزه از وضعیت کنوني تهران اشــاره کرد: 
»۲5روز از زمان این مصوبه گذشته است و قطعا حداکثر تا 
۷5روز دیگر گزارش وضعیت تهران را در زماني که تحویل 
گرفته ایم، به شورا داده و حتما بخش هاي غیرمحرمانه آن 

را هم در اختیار رسانه ها قرار مي دهیم.«
 تخلف شهرداری

 برای رسمی کردن 6000 پرسنل شهرداری 
شهردار تهران که از این به بعد قرار است هر فصل یک 
نشست خبري با رسانه ها داشته باشد، خبرهاي مهمي 
را در این نشســت اعلام کرد. یکي از مهمترین سوالات 
درباره پرونده عیسي شریفي بود که گفته مي شود مرتبط 
با اتهامات شــرکت »هلدینگ یاس« یکي از پیمانکاران 
شهرداري است، آن هم در شرایطي که هیچ خبري درباره 
شکایت شهرداري از آن منتشر نشده است. شهردار تهران 
در پاسخ به سوالي در این باره گفت که ما در مقابل خیلي 
از تخلفات شکایت کردیم اما ممکن است رسانه اي نشده 
باشــد: »اگر با تخلف غیر قابل گذشت مواجه شوم، هیچ 
درنگی در تغییر این افراد نخواهم داشت. موارد متعددی 
در معاونت مالی و اداری و منابع انسانی وجود داشته که 
دستور داده ام از سوی دستگاه قضائی مورد پیگیری قرار 
بگیرد.« او در توضیحات خود به یکي از تخلفات معاونت 
نیروي انساني اشاره کرد: »گزارشــی داشتیم که از اول 
فروردین امسال تا زمانی که مسئولیت شهرداری به من 
واگذار شد، حدود ۶۰۰۰ نفر از پرسنل شهرداری رسمی 
شــده اند. این به نظر من یک تخلف است، لذا گفتم که 
پرونده مدیرکل منابع انســانی تشکیل شود و با توجه به 
این که او بازنشسته است، باید این تخلف در هیأت تخلفات 

مستقر در ریاست جمهوری مورد پیگیری قرار بگیرد.«
شایعه ممنوع التصویري شهردار تهران یکي از سوالاتي 
بود که نجفی به آن پاسخ داد: »روز پنجشنبه نشستی با 
فرماندهان نیروهای انتظامی داشته و حتی مصاحبه ای با 
شبکه های تلویزیونی انجام دادم اما این مصاحبه پخش 
نشد و بعد هم شــایعه ممنوع التصویری ام را شنیدم. روز 
گذشته در جلسه هیأت دولت می خواستم از آقای علی 
عسگری بپرسم که اگر ممنوع التصویر هستم فکری کنم، 

البته دقیقا نمی دانم این اتفاق افتاده است یا خیر؟« شهردار 
تهران درباره حمل ونقل عمومي به شبکه اي اشاره کرد که 
باید در شهر تهران ایجاد شود با این توضیح که در کنار آن 
باید با هوشمند سازي و دولت الکترونیک به سمت کاستن 
از سفرهای کاری درون شــهری برویم: »باید استفاده از 
خودروهای شــخصی در تهران و بسیاری از کلانشهرها 
گران تر شود. بسیاری از کلانشهرها شهروندانشان برای 
اســتفاده از بزرگراه ها باید هزینه هایی را بپردازند، اما در 
تهران این مورد پیش بینی نشده لذا باید در این خصوص 
چاره ای اندیشیده شود. ما هم طرحی داریم که امیدواریم 

شورا و مجلس از آن حمایت کنند تا 
کساني که در ساعات پیک ترافیک 
از خودروی شــخصی اســتفاده 
می کنند، هزینه ای را نسبت به آنچه 
که به شهر از آلودگی هوا و... تحمیل 
می کننــد، پرداخت کننــد.« او از 
طرح جدید شهرداری و وزارت راه 
برای حل معضل بافت های فرسوده 
پایتخت خبر داد که پس از تکمیل 
تا آخر هفته به ریاســت جمهوری 
ارسال شــود: »اســاس این طرح 
استفاده از توانایی بخش خصوصی 

در نوسازی بافت فرسوده است.«
احتمال تعطیلی بعضی مجلات همشهري 

موسسه همشهري که چند روز قبل هم طرح تحقیق 
و تفحص از آن به هیأت رئیسه شورا تقدیم شده است، از 
ماه هاي قبل زیر ذره بین شهردار تهران بوده است و او حالا 
از احتمال تعطیلي برخي از مجلات آن خبر داد: »بعضی 
مجلات گروه همشهری شرایط غیررقابتی را ایجاد و به 
بخش خصوصــی فعال در این حوزه هم خســارت های 
بسیاری را وارد کرده بودند. تعدادی از مجلات این گروه 
زیر ۲۰ درصد مصرف می شوند و ۸۰ درصد آنها برگشت 
می خورد و در مقابل یارانه بســیاری برای آنها توســط 
شهرداری پرداخت می شود. قطعا اگر از شهروندان تهرانی 
پرســیده شــود که عوارض آنها جمع آوری شود و برای 
مجلاتی که نمونه آنها در بخــش خصوصی وجود دارد، 
پرداخت شود، فکر نمی کنم موافق باشند.« نجفي که البته 
معتقد است تعداد بیشتري از مجلات همشهري تعطیل 
شــود اما فعلا به تعطیلي چهار عنوان از مجلات رضایت 
داده است: »موافق نیستیم که همکاران ما بیکار شوند؛ اما 
قطعا راضی هم نیستیم که این سوبسید به این مجلات 

داده شود.«
دفاع از انتصابات و نفي شرط ها براي شهردار 

پاسخ به انتصابات افراد نزدیک به قالیباف و احمدي نژاد 
در شهرداري و فشار بر شــهردار از نهادهاي مختلف باز 
هم یکي از اصلي ترین سوالاتي بود که به اشکال مختلف 
پرسیده شد. شهردار تهران همان حرف هاي قبلي را تکرار 
کرد که در انتصابات به اصلاح طلــب بودن توجه ندارد با 
این توضیح که »۶ معاون در شــهرداری تغییر داده ام که 
احتمالا عصر دوشنبه هم یک معاون دیگر تغییر خواهد 
کرد؛ به این ترتیب ۷ معاون در شــهرداری تهران تغییر 
کرده اســت. ۴ نفر از این افراد بــه اصلاح طلبی معروف 
هستند و سه نفر دیگر معتدل متمایل به اصلاح طلبان 
هســتند.« نجفي این را هــم گفت که نــام برخي در 
شبکه هاي مجازي به عنوان گزینه مطرح مي شود که اصلا 
جزو گزینه هاي من نیستند. او درباره افشاگري تخلفات 
شهرداري گذشته به تخلفات در زمان احمدي نژاد اشاره 
کرد که در سال هاي ۸۲ تا ۸۴ حدود 3۲ هزار میلیارد بوده 
است: »در آن زمان آقاي چمران اجازه طرح موضوع را تا 
پایان شورا نداد.« نجفي این را هم گفت که هیچ نهادي او 
را براي افشانکردن تخلفات قالیباف تحت فشار قرار نداده 
است: »نه تنها از ســوی شهرداری بلکه از سوی هیچ یک 
از مراجع نظارتی دیگر ازجمله وزارت اطلاعات، اطلاعات 
سپاه، شورا هم شــرطی برای شهردارشدن من تعیین 
نشده است. من هم شرط هیچ مرجعی را قبول نمی کردم، 
چراکه داوطلب شهردارشدن نبودم و طبیعتا کسی که 
داوطلب نباشد، شروطی را هم قبول نمی کند.« شهردار 
تهران معتقد است که بعضی از عملکردهای مالی قالیباف 
قابل دفاع نیست: »برخی دستگاه های امنیتی به برخی 
مسائل زوم  کرده اند و ما هر موضوعی را که شائبه ای داشته 

باشد، در مدیریت شهری پیگیری خواهیم کرد.«
جلسات محرمانه با مقامات 

 او از برگزاري جلسه ای با مقامات امنیتی خبر داد که 
البته محرمانه بوده است و رسانه ای نمی شود: »اگر بخشی 
از منابع و منافع شهر تهران به ناحق به کسی داده شده، 
باید برگردد و مســامحه و رودربایستی با کسی ندارم اما 
دقت کنید که حرف هایی که تحت عنوان افشاگری زده 
می شود، بعضا درست نیست. اهل افشاگری نیستم و با 
دقت و رعایت انصاف حقوق مردم و شــهروندان را دنبال 

می کنم و مماشات و مسامحه ای هم ندارم.«
مناقصه ها و مزایده ها، عمومی و شفاف مي شود

همکاری شهرداری تهران با قرارگاه های سپاه موضوع 
دیگري بود که شــهردار تهران درباره آن حــرف زد. او از 
همکاری شهرداري با قرارگاه خاتم اعلام رضایت کرد، با 

این توضیح که قرارگاه طلب های زیادی از شهرداري دارد 
و پروژه ها را به خوبی پیش می برد: »همکاری با این قرارگاه 
ادامه خواهد داشــت اما در قالب رقابت سالم و شفاف. به 
جای این که پروژه ها به طور انحصاری واگذار شوند، مایل 
هستیم پروژه ها در مناقصه ها و مزایده ها، عمومی و شفاف 

واگذار شود.«
مشاور قالیباف گزارش املاك را به ما نداد

نجفي درباره انتشار اسناد واگذاری املاك گفت که هیچ 
نقشي در آن نداشته است: »نسخه اي که از آن داشتم را 
تنها در اختیار دبیرخانه مبارزه با فساد ریاست جمهوری 
قرار دادم.« با وجود این شهرداري 
تهران گفت که نحوه واگذاری های 
املاك شهرداری را پس از بررسی 
اعلام خواهد کرد: »قالیباف مشاور 
خاصی بــرای پیگیــری موضوع 
و به عنوان رابط دســتگاه قضائی 
انتخاب کــرده بود که تــا ۱۰روز 
قبل به عنوان نماینده شــهردار با 
قوه قضائیه ارتباط داشــت اما به ما 
گزارشــي نداد. به تازگی نامه ای به 
دستگاه قضا نوشــتم که اعلام شد 
دیگر نماینده قالیبــاف رابط ما با 
قوه قضائیه نیســت. پس هنوز موضوع املاك برای من 
مبهم است و حتی معتقدم عده ای که اسم شان در لیست 
بوده، امــلاك نگرفته اند و باید اعاده حیثیت شــود و در 
عوض عده ای که اسمشان در نامه نبوده، ملک گرفته اند. 
کمیته ای را درخصوص موضوع املاك تشکیل داده ایم تا 
ابعاد این واگذاری ها مشخص شود اما باید اعلام کنم که 
واگذاری املاك تنها از طریق سازمان املاك شهرداری 
نبوده و از طرق دیگر هم به اسم و هزینه شهرداری واگذار 
می کردند که اگر فرصت شود، پس از بررسی اعلام خواهم 

کرد.«
شهر آفتاب و شهروند برای شهرداری است

شــهردار تهران درباره نحوه استخدام ها در شهرداری 
تهران و روند واگذاری شهر آفتاب و شهروند به بانک شهر 
و نحوه پرداخت بدهی شهرداری تهران به این بانک هم 
گفت: »با ورود شورا در دوره قبل واگذاری ها انجام نشده 
بود. طلب شهرداری به این بانک به قوت خود باقی است. 

این دو مجموعه همچنان برای شهرداری تهران هستند 
و طرح هــای جدیدی برای این دو مجموعــه داریم. اگر 
بخواهیم ایــن مجموعه را واگذار کنیــم، کل مجموعه 
را واگذار نخواهیم کرد و بخشــی از ســهام آنها را واگذار 
می کنیم. چند پروژه بزرگ دیگر وجود دارد که پیشنهاد 
کردیم بانک ها ازجمله بانک شهر برای مشارکت در آنها 
ورود پیدا کند.« به گفته نجفي، آخرین گزارش از نیروی 
انسانی شهرداری تهران در روزهاي آینده منتشر خواهد 
شد: »درحال  حاضر ۶۸ هزار و ۴۰۰نفر در شهرداری تهران 
مشغول به کار هستند. علت انتشار رقم های مختلف به 
دلیل این است که برخي آمار ازجمله آمار استخدام هاي 
شرکت  هادیان شهر در محاسبات نمي آمد. برخي کارکنان 
شــهرداري هم در واقع کارکنان پیمانکاران هستند که 
جزو حقوق بگیران یعني همان ۱3۰ هزار نفري که چند 
روز قبل اعلام شد، هستند اما پرسنل شهرداري نیستند.«

3۰ هزار میلیارد تومان بدهی آخرین رقمي است که در 
روزهاي گذشته از سوي شهرداری تهران مطرح شد اما 
شهردار تهران خبرهاي جدیدتري هم در این باره داشت: 
»بدهي ها قطعا بیشتر از این اســت؛ مثلا تعاونی ناجا به 
تازگي مدعی شده که ۲۴۰۰ میلیارد تومان طلب دارد اما 
رقم آن در بدهی های شهرداری تهران منظور نشده و به 
صورت معجزه وار کشف می شود. حدود 3۰ هزار میلیارد 
تومــان بدهی شــهرداری تهــران، ۱۸ هزار میلیارد آن 
به بانک هــا و ۹هزار میلیارد آن به پیمانــکاران و مابقی 
سایر بدهی هاســت، درحالي که ۲۲ هزار و 5۰۰ میلیارد 
تومان بودجه لازم برای امسال برای تکمیل پروژه ها نیاز 
است اما نباید جزو بدهی های شــهرداری تهران در نظر 
گرفته شود.« با وجود این، نجفي معتقد است که تهران 

ظرفیت های زیادی برای سرمایه گذاری خارجی دارد.
کمتر از 200 هولوگرام رد شده است

شهردار تهران از ردشدن تعدادي از هولوگرام هاي داده 
شــده خبر داد: »اعلام کردیم هرکسی از قبل هولوگرام 
دریافت کرده اســت، بیاید و هولوگرامش بررسی شود. 
تاکنون ۴۲۷ مراجعه وجود داشــته که از این میان ۲۰۰ 
مورد بررسی شده که تعدادی تأیید یا تعدادی رد شده اند.« 
او درباره کســب درآمدهاي پایدار هم به افزایش عوارض 
شهري اشاره کرد که باید درباره آن طرح هایي به تصویب 
برسد؛ پروسه اي که البته کمي هم زمان بر است؛ درحالي 
که موجب نارضایتی و ناراحتی عده ای از شهروندان هم 
خواهد شد. شهردار تهران درباره مسائل شهرسازي هم 
گفت که در مدیریت شهري جدید تراکم فروشی نخواهیم 
داشت و تا آخر  سال ضوابط بلندمرتبه سازی یک بار برای 
همیشــه تا آخر امسال تصویب خواهد شــد: »زیرنظر 
معاونت شهرسازی شهرداری تهران و با هماهنگی وزارت 
راه وشهرسازی کمیته ای برای تجدیدنظر طرح تفصیلی 
تشکیل خواهیم داد و همچنین ضوابط بلندمرتبه سازی 
را نیز یک بار برای همیشه تا آخر امسال تصویب خواهیم 
کرد.« نخستین نشست مطبوعاتي شــهرداري تهران 
درحالي به پایان رسید که بسیاري از خبرنگاران به دلیل 
کمبود وقت موفق نشدند تا سوالات خود را از محمدعلي 
نجفي بپرسند. روابط عمومي شهرداري هم ساعتي بعد از 
پایان جلسه در پیامي از رسانه ها عذرخواهي و اعلام کرد؛ 
افرادي که موفق به طرح سوال نشده اند، در نشست بعدي 

شهردار در اولویت هستند. 
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 5ـ  مردود- حیله گر- آب بند- تازه و جدید 

۶ ـ  حرف انتخاب- مجانی- رشــته کوهی در 
مرکز اروپا 

 ۷ـ پاسخ منفی- مرض و علت- شکسته شدن
 ۸ ـ زاپاس- حافظه  کامپیوتری- دژ شطرنج- 

توضیح 
۹ ـ تکاور- زبانه  آتش- خاندان

 ۱۰ ـ زینت ناخن- کشوری به مرکزیت لندن- 
حرف نفی و سلب

 ۱۱ـ  فرسوده- تو و من- آزاد- گشادی رگ ها 
به خصوص در پا 

 ۱۲ ـ نقل و انتقــال توپ در فوتبال- نکته ها- 
صدای درد- کاشتن 

 ۱3 ـ نو و جدید- از انواع رنگ - نهر خون 
 ۱۴-  توت فرنگی- روغن جلا- اندازه گیری و 

سنجش
 ۱5- جمله  نفس کش طلبی- پلیس قدیمی 

عمودی
۱ ـ    ماده اولیه صابون- لفافه

 ۲- پدر- جمع مفهوم- یک شصتم دقیقه
 3 ـ رسانه  شــنیداری- دلالت کننده- فکر و 

اندیشه 
 ۴ ـ اندوه و دریغ- طلا- جایگاه و زیستگاه یک 

گونه از جانوران- درد 
 5- جنــگ در راه دین- مغــازه- مهم ترین 

جشنواره  فیلم
 ۶- به وقوع پیوسته- فلانی- نخ ارتجاعی

 ۷ ـ رگی که خــون را به قلب برمی گرداند- از 
بیماری های متداول مفصلی

 ۸- عیــد رمضان- کشــتی جنگــی- نماد 
چسبندگی- جواب مثبت

 ۹-  نجــات دادن و آزاد کردن- کســی که با 

پرداخت مبلغی اجازه  زراعت در ملک دیگران 
را دارد

 ۱۰-  مخالــف زیر- خارهای نازك خوشــه  
گندم- خرس ترکی

 ۱۱-  درخت انگور- زبان- منسوب و مربوط 
به ریه 

 ۱۲-  اســیرکردن- جــذاب و دل فریــب- 
نیم ساعت!- عدد

 ۱3-  هیزم- دختر نیست- هر چیز رنگ شده
 ۱۴- آنکه هنگام شــادی بانگ و آواز بردارد- 
جماعت و مــردم از قبایــل مختلف- حرف 

خطاب
 ۱5-  همسایه و کنارهم- کسی که چهار سال 
تحصیلی را در دانشــگاه و در رشته ای خاص 

گذرانده باشد
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قالیباف مشاور خاصی برای 
پیگیری موضوع واگذاری 

املاك شهرداری و به عنوان 
رابط دستگاه قضائی انتخاب 
کرده بود که تا 10روز قبل به 
به عنوان نماینده شهردار با 

قوه قضائیه ارتباط داشت اما به ما 
گزارشي نداد


